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De kracht van Overijssel: tegen 
politieregio Landsdeel Oost 

 

CDA is tegen de politieregio 
Landsdeel Oost. Minder politieregio's 
is prima, het kost minder en zo is er 
meer geld voor blauw op straat. Dat 
is goed, maar de nationale politie die 
nu wordt voorgesteld gaat te ver. De 
schaalvergroting schiet zijn doel 
voorbij als we van 5 politieregio's opgaan in 1 regio 
voor geheel Overijssel en Gelderland. Nijmegen krijgt 
zo het korpsbeheerderschap over dit gehele gebied in 
plaats van bijvoorbeeld Enschede voor Twente. 
Opvallend is ook dat politieregio Landsdeel Oost als 
een van de 10 nieuwe regio's een factor 2 keer zo 
groot is als de rest qua oppervlakte, inwoners en 
aantal gemeenten.  
De Staten hebben op initiatief van het CDA dan ook 
een motie aangenomen; een politiek signaal dat 
Landsdeel Oost geen goed idee is. Het voorstel om 
Landsdeel Oost in twee delen te knippen is gesteund 
door Pvda, VVD, SP, D66, SGP, CU en 50 plus. PVV 
en GL doen niet mee. Goed te horen dat de CDA-
fractie in de Tweede Kamer zich inzet voor ons idee.  
Martin Reesink lees verder 

 

Energiefonds 
 

Woensdag 21 september stond de 
oprichting van Energiefonds 
Overijssel op de agenda van 
Provinciale Staten van Overijssel. Als 
CDA zijn we een warm voorstander 
van de oprichting van dit 
Energiefonds. Zoals u eerder heeft 
kunnen lezen in deze nieuwsbrief komt er een fonds 
van 250 miljoen euro, waarvan 100 miljoen euro wordt 
besteed aan het besparen van energie. Het gaat dan 
vooral om energiebesparingsprojecten van 
woningbouwcorporaties. 150 miljoen wordt 
beschikbaar gesteld om de ontwikkeling van 
hernieuwbare energie (bio-energie, zonne-energie, 
aardwarmte) een flinke impuls te geven. Kernenergie- 
en windenergieprojecten komen niet voor deze 
regeling in aanmerking.  
CDA-energiewoordvoerder Marco van der Vegte 
pleitte in zijn maidenspeech voor heldere rapportage 
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van de geboekte resultaten en een adequate 
risicobeheersing van het fonds. De 250 miljoen euro 
wordt gefinancierd vanuit de vrijgekomen 
Essentaandelen en zal zo'n 15 jaar bestaan. Voor de 
bestuurder van het fonds geldt de Balkenende-norm. 
Met het fonds moet de doelstelling van 20% 
hernieuwbare energie van het totale aandeel 
energieverbruik in Overijssel behaald worden. Dit is 
fors boven de landelijke doelstelling van 14%. Een 
schone taak voor CDA-gedeputeerde Rietkerk.  
 
Marco van der Vegte heeft bij de behandeling van dit 
Statenvoorstel een motie ingediend om de productie 
van zonne-energie een prominente plaats te geven in 
het Energiefonds Overijssel. Zonne-energie is onder 
burgers steeds meer in trek; het is veelal 
vergunningsvrij, makkelijk toepasbaar, vraagt weinig 
aandacht en onderhoud en het heeft als gunstig 
neveneffect dat eigenaren van zonnepanelen vaak 
bewuster met energieverbruik omgaan. 
Energiebesparing leidt tot verlaging van de 
woonlasten en tot minder milieubelasting/een schoner 
milieu. De motie is met een ruime meerderheid in de 
Staten van Overijssel aangenomen.  
 
Klik hier voor de motie.  
 
Marco van der Vegte lees verder 

 

Steenkoolgas 
 

De CDA-Statenfractie maakt zich 
zorgen over de effecten van 
mogelijke toekomstige winning van 
steenkoolgas in Overijssel. Het 
betreffende gebied omvat 18 
Overijsselse gemeenten, die nog niet 
zijn voorbereid op mogelijke 
aanvragen voor proefboringen. Ook brengt het winnen 
van gas grote risico’s voor milieu, natuur, landschap 
en volksgezondheid met zich mee. “We vinden dat de 
inwoners van Overijssel eerst geïnformeerd moeten 
worden over de effecten van de boringen. Daarnaast 
moeten procedures voor proefboringen worden 
opgesteld en milieu-effecten in beeld worden 
gebracht”, aldus CDA-fractievoorzitter Martin Reesink.  
Omdat de provincie verantwoordelijk is voor de fysieke 
leefomgeving, bodembescherming en 
volksgezondheid, moet duidelijk worden welke rol, 
taken en bevoegdheden de provincie hierin heeft. 
Vanuit die verantwoordelijkheid en betrokkenheid voor 
de kwaliteit van natuur, milieu en leefomgeving, heeft 
de CDA-Statenfractie schriftelijke vragen gesteld.  
 
Natuur en Milieu Overijssel deelt de zorgen van het 
CDA en ondersteunt het initiatief van de Statenfractie 
om hierover vragen te stellen.  



 
Klik hier voor de vragen.  
 
Martin Reesink lees verder 

 

Voortzetting gebiedsprocessen 
 

De CDA-fractie is erg blij dat er een 
voorstel ligt om een deel van de 
gebiedsprocessen voort te zetten, 
ondanks dat er nog geen 
duidelijkheid is ten aanzien van het 
Deelakkoord Natuur en dan met 
name waar het gaat om 
bezuinigingen op de uitvoering van natuurbeleid. 
Enkele projecten kunnen nu verder of hervat worden. 
Hierbij kan het gaan om projecten voor particuliere 
natuurontwikkeling, integrale inrichtingsprojecten voor 
de realisatie van de EHS, de verbetering van de 
verkaveling (landbouwstructuurversterking) en 
projecten voor enkel de realisatie van de EHS. Het is 
in lijn met ons coalitieakkoord, waar we prioriteit geven 
aan uitvoering van afspraken met particulieren en 
boeren en we uiterlijk in 2018 de herijkte omvang van 
de EHS gerealiseerd willen hebben. Natuurlijk doet 
het pijn als je bedenkt dat er veel meer projecten 
liggen dan nu gehonoreerd worden, maar bedenk dan 
ook dat wanneer het Deelakkoord Natuur er ligt er 
opnieuw projecten voortgezet kunnen worden. 
Vooralsnog betekent het voor meerdere projecten een 
stuk duidelijkheid voor iets waar de Rijksoverheid lang 
op zich laat wachten.  
 
Yvonne Nijhof lees verder 

 

Najaarsnota 2011 
 

Tijdens de Statenvergadering van 21 
september werd de Najaarsnota 
2011 behandeld. Het is een 
terugkoppeling van de behaalde 
resultaten over het lopende jaar. 
Enerzijds wordt er een 
onderbesteding van 33 mln. Euro 
gemeld en dat is fors, een groot aantal meerjarige 
projecten, zal deels niet in 2011 maar in 2012 
gerealiseerd worden. Het gaat dus om doorschuiven 
van het geld naar het volgende jaar. 85% van alle 
onderdelen zal gerealiseerd worden en slechts 13% 
gedeeltelijk en 2% niet. Henk Kerkdijk heeft namens 
de CDA-Statenfractie waardering uitgesproken richting 
GS wat betreft het behalen van een positief resultaat. 



De najaarsnota werd door de Staten vastgesteld, 
waarbij alleen de fractie van de PVV tegen stemde.  
 
Henk Kerkdijk lees verder 

 

werkbezoek aan de Doorbraak 
 

Onlangs hebben we een werkbezoek 
gebracht aan de Doorbraak, een 13 
kilometer lange nieuwe beek die in 
2015 gereed moet zijn. De aanleg 
van de beek is nodig om het water in 
Twente meer ruimte te geven, 
wateroverlast en verdroging te 
voorkomen en een ecologische verbinding te maken 
tussen Noordoost Twente en de Sallandse Heuvelrug. 
In dit project trekken het waterschap Regge en Dinkel 
en de provincie Overijssel samen op om meerdere 
doelen tegelijk te realiseren, op het gebied van 
bijvoorbeeld ruimtelijke ordening, landbouw, recreatie 
en milieu.  
Het project is reeds voor 70% gereed; er moet nog 
een aantal ha's grond verworven worden. 
Grondverwerving is momenteel een probleem omdat 
staatssecretaris Bleker in oktober 2010 een stop 
aankondigde op de aankoop van grond voor 
natuurontwikkeling tot het moment dat er meer 
duidelijkheid is over het toekomstige natuurbeleid. 
Sindsdien worden nieuwe verplichtingen zowel met 
betrekking tot verwerving, inrichting als beheer van 
gronden niet meer gedekt vanuit Rijksmiddelen. De 
Doorbraak is een prachtig voorbeeld hoe waterbeheer, 
landbouw en natuur op een goede manier samen 
kunnen gaan. De doelstellingen van het waterschap 
worden onder hun verantwoording gerealiseerd en 
ingepast in een omgeving met meerdere betrokkenen 
waarbij een ieder taken en verantwoordelijkheden 
heeft die passen bij de onderlinge rolverdeling.  
 
Yvonne Nijhof lees verder 

 

Voorstellen Statenfractie: Henk Kerkdijk 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de 
nieuwsbrief. Dit keer is het woord aan 
Henk Kerkdijk.  
 
Mijn naam is Henk Kerkdijk, geboren 
op 15 augustus 1956 in Daarlerveen, 
gemeente Hellendoorn. Ik ben getrouwd en woon in 
Vroomshoop (gemeente Twenterand) met mijn vrouw 



Ria, waarmee ik drie kinderen heb in de leeftijd van 
15, 18 en 20 jaar. Na de lagere school volgde ik de 
MAVO en HAVO. Onder het motto 'learning by doing' 
heb ik in allerlei functies de nodige opleidingen in de 
avonduren gevolgd (Inkoop, P&O opleiding, HBO 
Bedrijfskunde, Master Management & Organisation). 
Uiteindelijk kwam ik in 1988 als Senior 
Organisatieadviseur bij VNO/NCW in het 
organisatieadviesvak terecht. In 1998 ben ik gestart 
met mijn eigen adviesbureau Sorgadvies in Almelo. In 
2006 ben ik (gedeeltelijk) in dienst getreden als Hoofd 
bedrijfsvoering van de Gemeente Dinkelland. Begin 
2008 ben ik weer teruggegaan in het 
organisatieadviesvak, als Senior Adviseur bij BMC in 
Amersfoort. Ik richt me nu vooral op adviesopdrachten 
en interimklussen binnen het openbaar bestuur.  
 
Mijn politieke betrokkenheid bij het CDA dateert vanaf 
midden jaren '80. In 1990 werd ik voor onze partij 
gekozen in de Gemeenteraad van de (toenmalige) 
gemeente Den Ham. In 2002 werd ik benaderd voor 
een plaats op de kandidatenlijst voor Provinciale 
Staten. In maart 2003 werd ik benoemd in Provinciale 
Staten van Overijssel. Sinds maart 2011 mag ik voor 
een derde periode deel uitmaken van PS. Ik heb o.a. 
de woordvoerderschappen economie, 
werkgelegenheid, recreatie & toerisme en financiën.  
Naast mijn gezin en de politiek, is het bespelen van 
een blaasinstrument mijn grote passie. Als 
Waldhoornspeler musiceer ik samen met mijn zoon en 
dochter bij de plaatselijke fanfare.  
 
Op de website kunt u de contactgegevens van Henk 
raadplegen. lees verder 

 

Agenda 
 

Raads- en Statenledenbijeenkomst  
Op maandagavond 26 september 
organiseert de CDA-Statenfractie een 
Raads- en Statenledenbijeenkomst 
over de gevolgen van de 
gepresenteerde Rijksbegroting. 
Aanmelden kan nog steeds via 
communicatie.cda.overijssel@home.nl  
 
Holtense Dag  
De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op zaterdag 12 
november. De commissie is al druk met de 
voorbereidingen, maar kan vast melden dat Ruth 
Peetoom te gast is.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-
Statenfractie Overijssel kan door een e-mail te sturen 
naar communicatie.cda.overijssel@home.nl lees 
verder 

 



 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


